
PROPOSITION 2 TILL VARPENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGS ÅRSSTÄMMA 2024
ANGÅENDE ÄNDRING AV ANLÄGGNINGSBESLUT

Vid föreningsstämman 2023 fick styrelsen i uppdrag att fortsätta utreda frågan om
möjligheten att ladda bilar med el i området.
Under året har laddgruppen bestående av Andreas Stagnebo och Andreas Svensson
Sjöberg drivit frågan. Gruppen har varit i kontakt med Lantmäteriet, leverantörer av
laddlösningar och samfällighetsföreningar som installerat laddpunkter.
Alla vi varit i kontakt med har varit överens om att en förutsättning för att överhuvudtaget
kunna gå vidare med frågan om laddmöjligheter är en ändring av anläggningsbeslutet hos
lantmäteriet. Denna process har blivit både enklare och mindre kostsam sen frågan var uppe
på stämman föregående år.
Vårt anläggningsbeslut är detsamma som när föreningen bildades på 70-talet. Mycket har
hänt i samhället och i föreningen under de nästan 50 år som gått och en del av det som
gjorts under åren borde föregåtts av en ändring av anläggningsbeslutet. Några exempel
utgörs av beslutet att ta bort tvättplatserna och beslutet att föreningen tillhandahåller
postboxar.
Därför anser styrelsen att en ändring av anläggningsbeslutet måste genomföras för att
anpassa detta till det som redan ändrats samt för att säkra framtida utvecklingsbehov såsom
införande av laddplatser.

Styrlsen föreslår årsstämman besluta
Att ge styrelsen mandat att påbörja processen för att ändra anläggningsbeslutet så att detta
anpassas till rådande förhållanden samt skapar möjlighet för att införa laddplatser för
laddbara bilar.
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